
Pol�mica a Roses per un llagut de rem

L'Ajuntament el reclama al Club de Rem, que el donar� si ho diu un jutge

Una imatge d'arxiu d'un regata que es va fer el 2008 a

la badia de Roses. Foto: EL PUNT AVUI.

L'equip de govern de Roses, encap�alat per l'alcalde, Carles

P�ramo, ha enviat una car ta al Club de Rem Ðara Club Mar�timÐ en

qu� li demana que retorni un llagut i deu rems que l'Ajuntament va

cedir a l'entitat el 2008. La presidenta de l'entitat, Elisabet Pujol, ha

explicat que el consistori Ðllavors amb Magda Casamitjana a

l'alcaldiaÐ els va cedir aquest llagut perqu� la llevantada de Sant

Esteve del 2008 els havia deixat sense embarcaci�. Pujol assegura

que el club se sent ÒatacatÓ per l'Ajuntament i adver teix que no

donar� el llagut si l'equip de govern rosinc no ho demana a trav�s

d'un jutjat. Lamenten que el club quedar� sense poder fer activitat,

quan ara tenen tres tripulacions.

En l'�ltim ple, Gent del Poble va preguntar per aquesta q�esti� al

govern municipal, que va respondre que l'objectiu del consistori �s

unif icar les entitats n�utiques de Roses i que ser� el Grup d'Espor ts N�utics (GEN) el que obtindr� aquest llagut.

El Club Mar�tim es queixa que aquesta altra entitat ja t� dos llaguts i que ells no en tenen cap.

Segons l'entitat, l'oposici� t� previst presentar una moci� de supor t al Club de Rem.
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